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Transport-, Bygnings- og Boligudvalget har i brev af 28. januar 2019 stillet mig 

følgende spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV). 

Spørgsmål nr. 359: 

Vil undersøgelsen, jf. TRU alm. del - spørgsmål 354, også afdække, hvad man 

vil gøre med de elektriske tog, der allerede er bestilt til de Sjællandske regio-

nalbaner og dermed også Nordvestbanen? 

Svar: 

Analysearbejdet om indsættelse af batteritog på Nordvestbanen samt til Ods-

herred har alene fokus på de tekniske og økonomiske muligheder ved en sådan 

løsning. Der er i den forbindelse taget højde for, at eventuel indsættelse af bat-

teritog på Nordvestbanen ikke overflødiggør allerede indkøbt elektrisk togma-

teriel. 

Det er imidlertid først, såfremt at analysen viser, at der er perspektiver i at ind-

sætte batteritog på disse strækninger, at det vil være relevant at fastsætte nær-

mere, hvordan det er mest hensigtsmæssigt at indrette indkøbet og allokerin-

gen af det fremtidige elektriske togmateriel imellem de forskellige strækninger. 

Med venlig hilsen 

Ole Birk Olesen 
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